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 PROTOKÓŁ NR VI/2019 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 30 KWIETNIA 2019 R. 

ODBYTEJ W SALI KONFERENCYJNEJ 

                               URZĘDU GMINY W DOBRONIU 

 

 

Sesje rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o 10.30. 

Otwarcie VI sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie kworum: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel otwierając IV sesję 

Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. Stwierdził, że 

na podstawie listy obecności obecnych jest 15 radnych, na ogólną liczbę 15 

radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak – Wójt Gminy Dobroń, 

2. Mirosław Rżanek – Sekretarz Gminy Dobroń, 

3. Tomasz Ignaczak – Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska UG w Dobroniu, 

4. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń, 

5. Anna Wyrwa – Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu, 

 

oraz osoby biorące udział w sesji (listy obecności stanowią załącznik nr 2 do 

protokołu). 

 

O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie. 

 

Punkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

porządek obrad został przesłany Radnym Rady Gminy wraz z zaproszeniem 

na sesję. Zapytał, czy są wnioski do porządku obrad. Stwierdził, że nie 
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zgłoszono wniosków do porządku obrad. Porządek obrad przedstawia się 

następująco: 

Porządek VI sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Dobrońskiego Centrum Kultury 

za 2018 r.  

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w Gminie Dobroń w 2018 

roku oraz potrzeb związanych z realizacją zadań  

5. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2019  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad otrzymywania 

i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych 

Rady Gminy w Dobroniu 

8.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie poboru należności pieniężnych 

w drodze inkasa oraz zasad rozliczania inkasentów  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

montażu oświetlenia na ul. Krótkiej w miejscowości Dobroń. 

10. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi w 2018 r. 

11. Przyjęcie wniosków do protokołu nr IV/2019 z sesji Rady Gminy. 

12. Przyjęcie wniosku do protokołu nr V/2019 z sesji Rady Gminy. 

13. Informacje, sprawy różne. 

14. Zamknięcie sesji.  

 

Ad. pkt. 3. (Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Dobrońskiego 

Centrum Kultury za 2018 r.): 

 

- Dyrektor Dobrońskiego Centrum Kultury M. Rybak omówiła sprawozdanie 

z działalności Dobrońskiego Centrum Kultury za rok 2018. Poinformowała, 

że DCK jest samorządową instytucją kultury wpisaną do Rejestru Instytucji 

Kultury Gminy Dobroń pod nr I/2016 i działa na podstawie Statutu 

nadanego Uchwałą Nr XIV/101/2015 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 22 

grudnia 2015 r. Ponadto poinformowała, że DCK jest instytucją kultury 

Gminy Dobroń. Zaznaczyła, że jednostka ta posiada przychody własne, 

przychody od innych osób prawnych i fizycznych, dotacje z budżetu gminy, 

dotacje z Biblioteki Narodowej. Ponadto zaznaczyła, że DCK prowadzi 

gospodarkę finansową na zasadach obowiązujących instytucje kultury. 
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Poinformowała, że przy DCK działają grupy taneczne i koła zainteresowań 

takie jak: kółko plastyczne, teatr sPokoLeń, zespół Fresh Move, Orkiestra 

Dęta, Zespół Pieśni i Tańca "Dobroń", towarzystwo śpiewacze "Lutnia", 

zespół wokalny " Volare" oraz prowadzone są zajęcia sportowo-ruchowe dla 

osób starszych, i najmłodszych – "Gimnastyka dla smyka". Ponadto 

poinformowała, że do najważniejszych wydarzeń kulturowych oraz 

sprzyjających rozwojowi naszej gminy w 2018 roku zalicza się: Koncert 

Noworoczny, Koncert Pieśni Maryjnej AVE MARIA, premierę spektaklu " 

Moralność Pani Dulskiej", Święto Gminy Dobroń połączone z obchodami 620 

rocznicy powstania gminy Dobroń oraz Festiwal Folkloru. Zaznaczyła, że w 

2018 roku Zespół Pieśni i Tańca " Dobroń" obchodził jubileusz 60-lecia 

istnienia. Poinformowała, że zorganizowano koncert jubileuszowy na hali 

sportowej Szkoły Podstawowej w Dobroniu oraz przyjęcie dla zaproszonych 

gości oraz członków zespołu. Ponadto poinformowała, że w strukturze 

Dobrońskiego Centrum Kultury znajduje się również Biblioteka Publiczna, 

do której zadań należy udostępnianie materiałów bibliotecznych oraz 

zaspakajanie potrzeb czytelniczych i informacyjnych społeczeństwa. 

Zaznaczyła, że w ramach prowadzonej działalności w 2018 roku Dobrońskie 

Centrum Kultury zorganizowało szereg imprez kulturalno–edukacyjnych, w 

tym warsztaty, wystawy, wernisaże. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Radny D. Becht zapytał, czy kwota dotacji podmiotowej od organizatora w 

kwocie 824 tys. zł jest taką samą kwotą jak w 2017 roku?  

- Radny D. Becht zapytał się, dlaczego Filia Biblioteczna w Chechle 

organizowała imprezy kulturalno-oświatowe od września do grudnia 2018 

roku? 

- Dyrektor Dobrońskiego Centrum Kultury poinformowała, że kwota 824 tys. 

zł jest większa niż w ubiegłym roku dzięki przychylności Wójta Gminy Dobroń 

R. Jarzębaka oraz Radnych Gminy w Dobroniu. Zaznaczyła, że jeśli chodzi o 

Bibliotekę w Chechle to zaczęła ona funkcjonować dopiero od września 2018 

roku z powodu termomodernizacji budynku w którym się znajduje. 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak podsumował sprawozdanie DCK w 

Dobroniu za 2018 rok oraz podziękował wszystkim którzy przyczyniają się do 

dalszego rozwoju Gminy Dobroń.  

- Brak dalszej dyskusji. 
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- Przewodniczący rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel stwierdził, że Rada 

Gminy w Dobroniu przyjęła sprawozdanie z działalności Dobrońskiego 

Centrum Kultury za 2018 rok. 

 

Ad. pkt. 4. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w 

Gminie Dobroń w 2018 roku oraz potrzeb związanych z realizacją 

zadań): 

- Kierownik Publicznego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobroniu G. 

Baranowicz poinformowała, że podstawą prawną realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny oraz Gminnego Programu wspierania Rodziny w Gminie 

Dobroń na lata 2017-2019 jest ustawa z dnia 9 czerwca 2011 roku o 

wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. Ponadto poinformowała, że 

obowiązek wspierania rodziny przeżywającej trudności w wypełnianiu funkcji 

opiekuńczo-wychowawczych oraz organizacji pieczy zastępczej, w zakresie 

ustalonym ustawą, spoczywa na jednostkach samorządu terytorialnego oraz 

na organach administracji rządowej. Zaznaczyła, że w swojej codziennej 

pracy pracownicy socjalni Ośrodka Pomocy Społecznej kładą duży nacisk na 

rozpoznawanie i jak najszybszą interwencje w rodzinach zagrożonych 

kryzysem współpracując w tym zakresie w szczególności ze szkołami, 

przedszkolem, dzielnicowymi, kuratorami sądowymi i społecznymi, Gminą 

Komisją Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Dobroniu, 

dzielnicowymi, psychologiem prowadzącym Punkt Wsparcia Interwencyjno-

Psychologiczny przy GOPS w Dobroniu, członkami Gminnego Zespołu 

Interdyscyplinarnego w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie czy 

pracownikami służb zdrowia. Zaznaczyła, że w 2018 roku dziewięć rodzin z 

dziećmi skorzystało z konsultacji i poradnictwa specjalistycznego w różnych 

formach. Ponadto zaznaczyła, że w przypadku niemożności zapewnienia 

opieki i wychowania dziecka przez rodzinę, powiat organizuje pieczę 

zastępczą w formie rodzinnej i instytucjonalnej. Poinformowała, że do zadań 

gminy zgodnie z ustawą o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej 

należy ponoszenie częściowych wydatków związanych z pobytem dziecka w 

wyżej wskazanych formach pieczy zastępczej. Ponadto poinformowała, że w 

systemie pieczy zastępczej było 7 dzieci, z tego 4 dzieci w Placówce 

Opiekuńczo- Wychowawczej w Porszewicach oraz 3 dzieci umieszczone są w 

rodzinie zastępczej. Ponadto poinformowała, że Gmina Dobroń poniosła 50% 

kosztów pobytu dzieci, 1 dziecka 30% średnich miesięcznych wydatków 

poniesionych na utrzymanie dzieci w placówce w Porszewicach tj. 4.962,95 

zł, natomiast 50% kosztów pobytu 2 dzieci poniosła w rodzinie zastępczej. 

Zaznaczyła, że koszt pobytu dziecka w rodzinie zastępczej spokrewnionej 
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wynosi 694 zł, w rodzinie zastępczej niespokrewnionej 1052 zł miesięcznie. 

Zaznaczyła, że całkowity roczny koszt pobytu dziecka pieczy zastępczej 

wyniósł 106.234,93 zł. Poinformowała, że głównym działaniem w 2018 r. w 

zakresie realizacji ustawowych zadań była pomoc świadczona przez 

asystenta rodziny. Ponadto poinformowała, że asystent rodziny kierowany 

jest do pracy z rodzinami, w których sytuacja dziecka małoletniego wymaga 

wsparcia zewnętrznego. Zaznaczyła, że jego działania polegają na aktywnym 

wspieraniu rodziny przeżywającej trudności opiekuńczo-wychowawcze, które 

umożliwiałyby zatrzymanie w rodzinie dzieci zagrożonych umieszczeniem w 

pieczy zastępczej lub powrót dzieci do rodziny. Poinformowała, że w 2018 

roku pracą asystenta rodziny objętych było 12 rodzin z 23 dzieci były to 

rodziny wieloproblemowe, z małymi umiejętnościami wychowawczymi, 

samotne rodzicielstwo, niepełnosprawność, sieroctwo, alkoholizm, przemoc 

oraz trudna sytuacja materialno-bytowa. Ponadto zaznaczyła, że jedna 

rodzina została zobowiązana przez sąd do pracy z asystentem rodziny. 

Wobec powyższego poinformowała, że asystent rodziny prowadzi pracę z 

rodziną w miejscu jej zamieszkania lub miejscu wskazanym przez rodzinę. 

Poinformowała o potrzebach związanych z realizacją zadań wynikających z 

ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej oraz 

poinformowała, że w związku z realizacją tej ustawy w budżecie Gminy 

Dobroń na 2019 r. zostały zaplanowane środki finansowe w wysokości 

113.800 zł z przeznaczeniem na finansowe wspieranie rodziny. Zaznaczyła, 

że w 2019 r. średnie miesięczne wydatki na utrzymanie dziecka w placówce 

opiekuńczo-wychowawczej na terenie Powiatu Pabianickiego wynoszą 

5.662,42 zł oraz na zatrudnienie asystenta rodziny środki w wysokości 

37.040 zł na wynagrodzenie i pochodne od wynagrodzenia, koszty szkoleń, 

delegacji. 

-  Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu H. Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 5/13/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, ile dzieci 

przybyło w ciągu ostatniego roku w systemie pieczy zastępczej? 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, do 

którego roku życia będzie przebywała 4 dzieci umieszczonych w placówce 

szkolno-wychowawczej w Porszewicach oraz zapytał jaki jest system prawny 

asystenta rodziny? 
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- Radny D. Becht zapytał, z jakiego powodu 7 dzieci trafiło do placówki 

opiekuńczo-wychowawczej w Porszewicach? 

- Kierownik Publicznego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobroniu G. 

Baranowicz poinformowała, że ogółem jest 7 dzieci, z tego 4 dzieci jest 

umieszczona w placówce opiekuńczo-wychowawczej w Porszewicach, 3 dzieci 

jest umieszczona w rodzinach zastępczych. Ponadto poinformowała, że w 

ubiegłym roku jedno dziecko osiągnęło pełnoletność. Zaznaczyła, że 4 dzieci 

która jest w placówce opiekuńczo-wychowawczej w Porszewicach będzie tam 

przebywała do osiągniecia pełnoletności, albo do ukończenia szkoły. Ponadto 

zaznaczyła, że liczba dzieci w systemie pieczy zastępczej w ubiegłym roku 

nie zmieniła się. Poinformowała, że powodem umieszczenia dzieci w placówce 

opiekuńczo-wychowawczej było niesprawowanie opieki rodziców nad tymi 

dziećmi oraz uzależnienia. Ponadto poinformowała, że umieszczenie tych 

dzieci w placówkach opiekuńczo-wychowawczych odbywa się poprzez 

postanowienie sądu. Zaznaczyła, że jeżeli chodzi o asystenta rodziny to 

zakończył on współprace z jedną z rodzin z powodu odmawiania spotkań 

rodziny z asystentem. Ponadto zaznaczyła, że obowiązkiem asystenta, aby 

zakończyć współprace z rodziną jest obserwowanie rodziny przez 6 miesięcy 

jak wygląda sytuacja tej rodziny. 

-  Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, do 

którego roku życia utrzymywane są dzieci w placówce opiekuńczo-

wychowawczej? 

- Kierownik Publicznego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobroniu G. 

Baranowicz poinformowała, że dzieci utrzymywane są do zakończenia swojej 

nauki, albo do ukończenia pełnoletności. 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak podziękował pracownikom Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobroniu za rozwijanie oraz dokształcanie się 

w kierunku pomocy ludziom. 

- Został odczytany projekt uchwały nr VI/38/2019, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr VI/38/19 w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

zadań z zakresu wspierania rodziny w Gminie Dobroń w 2018 roku oraz 

potrzeb związanych z realizacją zadań. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. pkt. 5. (Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy):   

- Wójt Gminy Dobroń poinformował o remontowanych drogach gminnych po 

sezonie zimowym. Ponadto poinformował o wycince drzew oraz krzewów 

które rosną w pasie drogowym przy drogach gminnych. Zaznaczył, że były 

usuwane awarie na sieci kanalizacyjnej oraz wodociągowej. Ponadto 

zaznaczył, że na święta Wielkanocne na skwerze zostały umieszczone trzy 

palmy wielkanocne które zostały wykonane przez Koło Gospodyń Wiejskich 

w Mogilnie Małym. Poinformował o rozpoczęciu prac związanych z 

dokończeniem budowanej sali gimnastycznej wraz z przedszkolem w Chechle 

Drugim. Zaznaczył, że już został wylany strop oraz rozpoczęła się pudowa 

drugiego piętra. Ponadto poinformował o zwrocie pieniędzy do Budżetu 

Gminy za wybudowane w 2018 roku boisko wielofunkcyjne przy klubie 

sportowym "ISKRA". Ponadto zaprosił oraz poinformował o uroczystości 3 

maja br. które odbędą się o godzinie 8.30 w kościele parafialnym w Dobroniu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański podziękował za 

nową wiatę przystankową w miejscowości Poleszyn. 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

Ad. pkt. 6. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2019): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 6/19/2019 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr VI/39/19, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 
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przyjęła uchwałę Nr VI/39/19 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy 

Dobroń na rok 2019. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 7. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 

zasad otrzymywania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla radnych Rady Gminy w Dobroniu): 

- Przewodniczący Rady gminy w Dobroniu J. Szerffel omówił projekt uchwały. 

-Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 6/20/2019 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Radny D. Becht zapytał, dlaczego w projekcie w/w uchwały nie ma 

wydzielonych sesji nadzwyczajnych? 

- Radca Prawny UG w Dobroniu A. Wyrwa poinformowała, że nadzór 

Wojewody stwierdził nieważność w/w uchwały, pomimo że Przewodniczący 

Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel złożył wyjaśnienia dotyczące tej uchwały. 

Zaznaczyła, że dwa miesiące wcześniej podejmowana uchwała była oprócz 

wysokości kwot w niej zawartej była w treści taka sama jak poprzednia. 

Ponadto zaznaczyła, że w w/w uchwale nie ma wydzielonych sesji 

nadzwyczajnych. Poinformowała, że w przypadku nieobecności Radnych RG 

na posiedzeniach, miesięczna dieta ulega zmniejszeniu o 20 % natomiast 

nieobecności na Komisji Rady Gminy miesięczna dieta ulega zmniejszeniu o 

10 % za każdą nieobecność. 

- Radny A. Pułanecki przytoczył przykład ostatniego posiedzenia Komisji 

Rolnictwa w Dobroniu oraz sesji RG, gdzie Komisja Rolnictwa z Sesją RG 

trwała 45 minut w związku z czym, gdy nie był obecny ktoś z Radnych RG 

miał zmniejszoną dietę o 30 %. Zaznaczył, że o sesji nadzwyczajnej radny 

powinien być powiadomiony na 7 dni przed nią. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że sesja, 

którą nazywamy umownie nadzwyczajną jest to sesja, którą zwoływany w 

innym trybie. Zaznaczył, że Wójt Gminy ma prawo zwołać taką sesje na 7 

dni przed nią, w sytuacjach nagłych. 
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- Radny D. Becht zapytał, czy w w/w uchwale można zapisać, że sesje 

nadzwyczajne oraz komisje w tym samym trybie mogą być zapisane z 

maksymalnym 5% potrąceniem? 

- Radca prawny UG w Dobroniu A. Wyrwa poinformowała, że zasada jest 

taka, że pewne kwoty powinny być potrącane za nieobecności radnych RG. 

Zaznaczyła, że mogą być mniejsze kwoty potrącenia niż te przyjęte w w/w 

projekcie uchwały, które przyjęli Radni RG ostatnią uchwałą za ich 

nieobecność na komisjach oraz sesjach RG. 

- Radny D. Becht poinformował, że chcę złożyć wniosek do w/w projektu 

uchwały dotyczący zapisania w/w projekcie uchwały dotyczących sesji oraz 

komisji nadzwyczajnych potrącenia kwoty w wysokości 5 %. 

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek zwrócił uwagę na diety Radnych Gminy. 

Zaznaczył, że dieta jest rekompensatą za utracony czas przez Radnego 

poświęcony na pracę w radzie w postaci sesji oraz komisji. Zaznaczył, że 

jeżeli teza o odróżnieniu między jedną, a drugą sesją będzie wątpliwa o 

obronieniu u Wojewody. Poinformował, że Wojewoda znowu może uchylić tę 

uchwałę. 

- Przewodniczący RG w Dobroniu J. Szerffel nadmienił, że w pierwszej 

kolejności Radni muszą zagłosować nad wnioskiem złożonym Przez Radnego 

D. Bechta. 

- Radny T. Różański nadmienił żeby przyjąć w/w uchwałę, a na następną 

sesje RG przygotować nowy projekt uchwały dotyczący ustalenia zasad 

otrzymywania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla 

radnych Rady Gminy w Dobroniu. 

- Przewodniczący RG J. Szerffel poprosił Radnego D. Bechta o przedstawienie 

wniosku. 

- Radny D. Becht przedstawił wniosek: o ustanie sesji zwoływanym w trybie 

nadzwyczajnym oraz związanym z tym komisji, maksymalne potrącenie 5 % 

za nieobecność Radnego na sesji oraz komisji. 

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że jeżeli ta uchwała 

zostanie odrzucona to Radni dostaną wynagrodzenie według wcześniejszej 

podjętej uchwały. Zaznaczył, że przy procedowaniu uchwały zmiany ulegają 

opinii wójta. 

- Radny D. Becht poinformował, że wycofuje swój wniosek dotyczący ustania 

sesji zwoływanym w trybie nadzwyczajnym oraz związanym z tym komisji, 

maksymalne potrącenie 5 % za nieobecność Radnego na sesji oraz komisji. 
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- Radny P. Górny zapytał, co stanie się związku z odrzuceniem w/w uchwały? 

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że będzie obowiązywała 

wcześniej podjęta uchwała. 

- Radny G. Minias zwrócił się do Radnych RG o przyjęcie w/w uchwały.  

- Został odczytany projekt uchwały nr VI/40/2019, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr VI/40/19 w sprawie ustalenia zasad otrzymywania i 

wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady 

Gminy w Dobroniu. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 8 (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie poboru 

należności pieniężnych w drodze inkasa oraz zasad rozliczania 

inkasentów): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 6/21/2019 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Wiceprzewodniczący T. Różański zapytał o §2 pkt. 2 w/w projektu uchwały 

dotyczący inkasenta K. Celebana oraz w razie jego nieobecności opłatę tę 

będzie pobierał M. Zajączkowski. Zapytał czy Pan M. Zajączkowski jest 

zatrudniony przez UG w Dobroniu. 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że Pan M. Zajączkowski 

będzie sprawował obowiązki inkasenta podczas nieobecności Pana K. 

Celebana. Poinformował, że jest pracownikiem Gminy Dobroń. 

- Brak dalszej dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr VI/41/2019, do którego nie wniesiono 

uwag. 
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr VI/41/19 w sprawie poboru należności pieniężnych w 

drodze inkasa oraz zasad rozliczania inkasentów. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 9 (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji dotyczącej montażu oświetlenia na ul. Krótkiej w 

miejscowości Dobroń): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji P. Górny odczytał 

pozytywną opinię nr 2/1/2019 Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. 

Opinia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr VI/42/2019, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr VI/42/19 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

montażu oświetlenia na ul. Krótkiej w miejscowości Dobroń. 

-  Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 10 (Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi w 2018 r.): 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel omówił sprawozdanie. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Radny T. Różański zapytał czy wykaz organizacji pozarządowych 

działających na terenie Gminy Dobroń jest aktualny ? 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębiak poinformował, że dane pochodzą ze 

Starostwa Powiatowego w Pabianicach. Zaznaczył, że przedstawiony wykaz 
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organizacji działających na terenie Gminy Dobroń jest to stan na dzień 

10.04.2019 r. 

- Brak dalszej dyskusji. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel stwierdził, że Rada 

Gminy nie wniosła uwag do w/w sprawozdania i jednogłośnie przyjęła 

sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi w 2018 r. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt. 11 (Przyjęcie wniosków do protokołu nr IV/2019 z sesji 

Rady Gminy): 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że nie 

wpłynęły do Biura Rady Gminny wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu 

nr IV/2019 z sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

 

Ad. pkt. 12 (Przyjęcie wniosków do protokołu nr V/2019 z sesji Rady 

Gminy): 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że nie 

wpłynęły do Biura Rady Gminny wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu 

nr V/2019 z sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

 

Ad. pkt. 13 (Sprawy różne): 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że dniu 

08.04.2019 r. do Biura Rady wpłynęło postanowienie od Państwowe 

Gospodarstwo Wodne Wody Polskie dotyczące opinii o projekcie regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie 

gminy Dobroń. Pismo jest do wglądu w biurze rady. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w dniu 

12.04.2019 r. do Biura Rady wpłynęła pozytywna opinia od Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi dotycząca sprawozdania Wójta Gminy Dobroń z 

wykonania budżetu za 2018 rok. Opinia jest do wglądu w biurze rady. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w dniu 

12.04.2018 r. do Biura Rady wpłynęła petycja od Rodziców i Opiekunów 

dzieci objętych opieką w Żłobku Akademia Maluszka w Dobroniu dotycząca 
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podwyższenia dotacji dla dzieci objętych opieką w Żłobku Akademia Maluszka 

w Dobroniu. Petycja jest do wglądu w biurze rady. Posiedzenie Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji w w/w sprawie odbędzie się 30 maja br. po sesji Rady 

Gminy w Dobroniu. 

 

Ad. pkt. 14. (Zamknięcie sesji):  

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy w Dobroniu J. Szerffel - dziękując wszystkim za udział w sesji, 

zamknął obrady VI/2019 sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

Na tym protokół zakończono. 

       

 

      Protokołowała:                                      Przewodniczył:                                                                   

  Inspektor ds. obsługi    

organów samorządowych                  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu 

 

 Janusz Szerffel 

  Paulina Kaczmarek          
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